

《单词百科:Striations是什么意思?Striations怎么发音?Striations的解释和用法》

英语单词Striations是什么意思?Striations怎么读?Striations怎么发音?简答网为您整理了Striations的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



Striations怎么读

Striations的读音:[stra'ɪ eɪ ʃ ənz]

Striations的意思

1、光条纹;

Striations的双语例句

1、South China Tiger is an endangered animal. Whole body covered with orange and black striations.

华南虎是一种濒危的动物.全身橙黄色并布满黑色横纹.

2、Cover glasses are free from bubbles, scratches, and striations.

盖玻片无气泡、划伤和条痕.

3、However , little fatigue striations exist and tyre-like patterns in vacuum.

真空环境下极少出现轮胎花样与疲劳条纹.

4、Polyester fibers have a smooth, uniform surface with no striations and are circular in cross section.

聚酯纤维表面均匀光滑,无条纹,横截面呈圆形.

5、Chinese painting is rooted in the decorative striations or patterns on prehistoric pottery.

追溯绘画的渊源,首先会想到史前时期那些画在陶器上的纹饰.

6、The macroscopic defects of KBBF are mainly twin crystal, inclusions, macro steps, growth striations and cracks.

其宏观缺陷主要为连生、孪生、包裹体,宏观生长台阶和条纹、开裂等.

以上是简答网为您整理的Striations怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于Striations

的用法、Striations的释义、S

triations的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/Striations>